

創興銀行調整分行之星期六營業安排

因應新型冠狀病毒疫情的最新情況，為保障客戶及員工的健康和安全，由 2022 年 2 月 26 日（星期六）起，下列六間分行於星期六維持服務，而其他分行則於星期六暫停服務，直至另行通知

地區	分行名稱	分行地址	分行電話
港島	香港總行	香港德輔道中 24 號創興銀行中心	(852) 3768 1111
	灣仔分行	香港灣仔軒尼詩道 265 至 267 號	(852) 3768 6350
九龍	尖沙咀分行	九龍尖沙咀加連威老道 16 號	(852) 3768 6240
	旺角分行	九龍彌敦道 567 號銀座廣場地下二號舖及高層地下全層	(852) 3768 0001
新界	荃灣分行	新界荃灣沙咀道 298 號	(852) 3768 6440
	元朗分行	新界元朗青山道 99 至 109 號	(852) 3768 6230

現時，創興銀行全線本地分行之營業時間為星期一至五上午 9 時至下午 4 時，星期六上午 9 時至中午 12 時。

客戶如需於星期六使用本行之保管箱服務，可於星期一至五致電分行進行預約。

客戶亦可透過創興「流動理財」、「網上銀行」或「電話銀行」等電子渠道使用本行服務，詳情請瀏覽 www.chbank.com 或向各分行職員查詢。

創興銀行有限公司 謹啓

2022 年 2 月 24 日

Adjustment of Chong Hing Bank Branch Service Arrangements on Saturday

In light of the latest COVID-19 situation, with effect from 26 February 2022 (Saturday), the following 6 branches will provide services on Saturday, while other branches will be temporarily closed on Saturday until further notice, in order to safeguard the health and safety of the Bank's customers and staff members.

District	Branch Name	Branch Address	Branch Telephone
HK Island	Hong Kong Main Branch	Chong Hing Bank Centre, 24 Des Voeux Rd. Central, HK	(852) 3768 1111
	Wan Chai Branch	265-267 Hennessy Rd., Wanchai, HK	(852) 3768 6350
Kowloon	Tsim Sha Tsui Branch	16 Granville Rd., Tsim Sha Tsui, Kln	(852) 3768 6240
	Mong Kok Branch	Shop No.2 of G/F & Whole of Upper Ground Floor, Ginza Square, No.567 Nathan Road, Kln	(852) 3768 0001
New Territories	Tsuen Wan Branch	298 Sha Tsui Rd., Tsuen Wan, N.T.	(852) 3768 6440
	Yuen Long Branch	99-109 Castle Peak Rd., Yuen Long, N.T.	(852) 3768 6230

The current business hours of Chong Hing Bank's branches in Hong Kong are: 9:00 am to 4:00 pm Monday to Friday, and 9:00 am to 12:00 noon on Saturday.

Customers who would like to use the Bank's Safe Deposit Box services on Saturday may call the branches from Monday to Friday for appointment.

Customers are also advised to use Chong Hing "Mobile Banking", "Internet Banking" or "Phone Banking" to carry out banking transactions. For details, please visit www.chbank.com or contact the Bank's branch staff.

Chong Hing Bank Limited
 24 February 2022